
Bestyrelsesmøde den 17.01.2025 
 
Mødt: Flemming Møllgaard, Bent Hansen, Claus T. Hansen, Lars K. Hansen, Peter Quist, Per Bo Sørensen og Martin S. Andersen.  

Fraværende:. Frank Buthler, Tobias Outzen. 

1. Siden sidst samt godkendelse af referat 

- Referatet fra sidste bestyrelsesmøde er godkendt. 

- Jagttegnskursus blev aflyst pga. for få tilmeldinger. 

- Skydning på NFC den 4. januar 2025. - Stor opbakning, der dukkede rigtigt mange op for at se den nye bane, og der var 

en omsætningsrekord på 28.000 kr. 

- Årsmøde i Nordfyns Jægerråd den 9. januar 2025 – Medlemmer fra DJ hovedbestyrelsen deltog og snakkede bla. om 

dåvildt forvaltning, herunder forslag for ændring af jagttider på hjorte. Det er sværere at få nye medlemmer, med flere 

udmeldelser end indmeldelser, 10% frafald, hvad kan man gøre for at få flere medlemmer?. 

2.  NFC 
- Status på renoveringen og finansieringen – Der er lagt rigtigt mange timer derude for at få banen færdig, og der lavet 
nye standpladser, skydeskure, nyt tag på huset, støjvolde, kloak m.m. Der mangler lidt dræn og en pumpebrønd. Alt er 
betalt via foreningerne og tilskud fra div. fonde og Nordfyns kommune. – Åbningstiden er udvidet med to dage om ugen 
i april, maj og juni. 
- Skyde datoer i 2025 og medhjælpere fra VVJ  
Bemandingen for februar, marts og april blev fordelt, Henrik Demant tog alle VVJ pasninger i april. 
 

3. Kommende arrangementer VVJ / Fællesudvalg 

- Nordfynsk fælles dåvildtjagt lørdag den 25. januar 2025 – morgenbord i Køreladen, hvor Flemming, Peter og Lars 

kommer og hjælper. Mødes kl. 6.15. 

- Ræveregulering lørdag 1. februar 2025 

  Frank har lavet sedler til bengæt.  Martin, Flemming, Per kommer og hjælper. Mødes kl. 7.00 

- Jagtgudstjeneste søndag den 2. februar 2025 – tilberedning af vildt tapas 

  Jagthornsblæserne er bestilt og Hans koordinerer selv med dem. Frank, Flemming, Peter, Per og Bent kommer og 

hjælper fra kl. 8.00. Flemming aftaler med præsten ift. borde og stole og praktikken i opsætning. 

- Jagtmesse torsdag 27. februar 2025 – opsætning onsdag den 26. februar 2025- alle bedes reservere datoerne 

  Alle i bestyrelsen bedes hjælpe både onsdag og torsdag ved messen, og VVJs arbejdsopgaver er udsendt. Per, Bent, 

Lars (kun torsdag), Flemming, Frank, Claus, Martin kommer. 

- Årsmøde i Hjortelauget den 20. marts 2025 

  Ved mødet deltager Carsten Hansen og Lars Hansen. 

- Lejbølle skydebane den 4. april 2025 

  Flemming har bestilt banen. 

- Generalforsamling fredag den 11. april 2025 kl.18.30 – Langesøhallens Cafeteria er bestilt 

På valg er Flemming Møllgaard, Claus T. Hansen, Tobias Lund Outzen og Per Bo Sørensen. Tobias Lund Outzen og Claus 

T. Hansen modtager ikke genvalg.  Valg af suppleanter: Kim Grony. 

 

4. Økonomi 
Flemming oplyste kassebeholdningen er på ca. 25.000 kr. 
 

5. Bordet rundt  
- Frank har udsendt en invitation til alle medlemmer om hjælp til pasningen af NFC, og her har Benny Kuhlmann tilbudt 
at hjælpe med lukningen de torsdage, hvor de skyder på NFC hjemmebanen. 
- Vi har modtaget den triste besked at vores æresmedlem Frands Frandsen er afgået ved døden. 
- Vores ”nye” hjemmeside VVJAGT.DK ved DJ er nu i drift, og den er nemmere at vedligeholde. 
 

6. Næste møde 
Der planlægges med næste møde mandag den 24.03.2025 kl. 18:30 i Køreladen. 
 

7. Eventuelt. 

Vi har fået 3 nye kursist medlemmer, og de har alle modtaget en velkomst mail, med vores seneste nyhedsbrev. 



Bestyrelsesmøde den 25.03.2025 
 

Mødt: Flemming Møllgaard, Bent Hansen, Claus T. Hansen, Lars K. Hansen, Peter Quist, Per Bo Sørensen og Martin S. Andersen.  

Fraværende: Frank Buthler, Tobias Outzen. 

1. Siden sidst samt godkendelse af referat 

- Referatet fra sidste bestyrelsesmøde er godkendt. 

- Nordfyns fælles dåvildtjagt lørdag den 25. januar 2025 havde en god tilslutning ca. 80 deltog, men kun 1 stykke 

nedlagt dåvildt. 

- Ræveregulering lørdag 1. februar 2025 – blev aflyst pga. for få tilmeldinger. 

- Jagtgudstjeneste søndag den 2. februar 2025 kl. 10 i Langesø Skovkapel. – stor tilslutning og godt arrangement. 

- Jagtmesse torsdag 27. februar 2025 havde 342 betalende gæster, og den gav et overskud på godt 40.000 kr. Bent 

havde et forslag om, at 75% af overskuddet går til NFC. – Flemming informerer om at der bliver et evalueringsmøde i 

fællesudvalget, hvor der bla. skal drøftes hvordan overskuddet skal fordeles mellem foreningerne. Så dette afventes 

sammen med et endeligt regnskab fra NFC inden beslutning herom. 

- Kredsmøde i Kreds 5 den 13. marts 2025 – Bent og Carsten deltog. – Godt møde med meget spændende på 

dagsorden. Bla. bedre biodiversitet og store opkøb af jord af staten, fonde m.fl. 

- Årsmøde i Hjortelauget den 20. marts 2025 – Carsten deltog. 

2. NFC 

- Status på banens drift – Er i fuld drift og har haft åben hver lørdag i februar og marts. – Der er kommet nyt kantine 

personale.  – Der er lavet nye fliser med huller til markeringspæle samt afmærkning herpå for nemmere indskydning af 

maskiner. – Officiel åbning af banen lørdag d. 29/3. 

- Instruks til alle banepassere er udsendt til alle i bestyrelsen. Claus orienterede om baggrund og instruksen. – Der er 

opsat nøgleboks for banepasning. 

3. Kommende arrangementer VVJ / Fællesudvalg 

- Lejbølle skydebane den 4. april 2025 – 24 ud af 25 pladser er besat pt. 

- Generalforsamling fredag den 11. april 2025 – Langesøhallens Cafeteria er bestilt. -  

4. Generalforsamling fredag den 11. april 2025 

Der skal drøftes flg. punkter til brug ved generalforsamlingen: 

- Fastsættelse af kontingent til egen forening, p.t. kr. 60,- - hæves til 75 kr. 

- Valg af bestyrelsesmedlemmer, på valg er: Flemming Møllgaard, Claus T. Hansen, Tobias Lund Outsen og Per Bo 

Sørensen. - Claus T. Hansen og Tobias modtager ikke genvalg. - Forslag til kandidater, hvor Flemming foreslår at 

bestyrelsen opstiller to nye navngivne kandidater. 

- Valg af suppleanter: Kim Grony. 

- Valg af 2 revisorer og 2 revisorsuppleanter. Revisorer: Jan Åge Nielsen og Morten W. Nielsen. Revisorsuppleanter: 

Torben Hansen og Nils Bendixen. - Alle fortsætter. 

5. Økonomi 

- Flemming gav en status på 2024 regnskabet. – Vi opsiger vores forsikring på skydevognen/ traileren og spare 1.500 kr. 

om året, da dækningen heraf ikke giver mening mere. – Ændre præmierne til generalforsamlingen, til to gavekort á 750 

kr.pr. stk. – Generel snak om ændring af priser på patroner og skydeserier til vores egne skydninger samt vores andre 

arrangementer, for at følge med de generelt stigende udgifter. 

6. Bordet rundt 

- Orientering omkring krav fra kommunen, da vi nu er Folke oplysende forening. 

- Bent er blevet kontaktet af Morud Lokalråd, og vi skal drøfte vores involvering i det. Der er i dag 21 foreninger 

tilknyttet og det årlige medlemskab koster 250 kr. – Vi foresætter med at være medlem. - Peter foreslår nye 

arrangementer med foredrag eller lign. til afholdelse i Køreladen. 

7. Næste møde 

- Dato for det konstituerende møde efter generalforsamlingen. – Aftales på generalforsamlingen. 

8. Evt. 

- Lars orienterer om indsamling af vinger fra fuglevildt og opfordre til at indsamle og indsende disse. 


